

INTERPOLIMERI BV



Via Cap. G. Negri, 11
35010 LIMENA (PD) - Italy
Italie
Telephone: +33 (0)7 85 98 89 57
Fax:
Site: <https://interpolimeri.com/>

Category:	Manufacturers
Activities:	Compoundeur, distributeur, raw material supplier
Markets:	Agriculture, agroalimentaire, automobile, aviation, bâtiment - btp - construction, consommables - other, consommables - electronics/mechatronics/telecom, confort - sports - loisirs, défense - sécurité - epi, naval, packaging - agribusiness/agricultural, emballage cosmétique, energy, etudes et r&i, fablab, education, ferroviaire, industrie, multi-markets, recyclage, santé - médical, textile, transport - other, aéronautique - spatial, luxe
Region:	Italie
Participant since:	2024

Interpolimeri est leader dans la distribution de matières plastiques en Europe grâce à ses partenariats avec les plus importants producteurs mondiaux: ExxonMobil, LG Chem, Ascend... Depuis plus de 40 ans, Interpolimeri développe son accompagnement avec une expertise technique forte et dispose d'un vaste réseau de distribution européen. Avec plus de 2500 produits, Interpolimeri progresse fortement sur le marché de la plasturgie, notamment en France dans le domaine du film, de l'injection, de l'extrusion, du blow-moulding, du rotomoulage... Présent dans plus de 20 pays européens, Interpolimeri se concentre sur les polymères dits de commodités et les thermoplastiques techniques ou hautes performances pour accompagner ses clients dans leurs développements et soutenir des objectifs durables.

Interpolimeri is a leader in the distribution of plastics in Europe thanks to its partnerships with the world's most important producers: ExxonMobil, LG Chem, Ascend... For more than 40 years, Interpolimeri has been developing its support with strong technical expertise and has an extensive European distribution network. With more than 2500 products, Interpolimeri is making strong progress in the plastics processing market, particularly in France in the field of film, injection, extrusion, blow-moulding, rotomoulding... Present in more than 20 European countries, Interpolimeri focuses on commodity polymers and technical or high-performance thermoplastics to support its customers in their developments and support sustainable objectives.